

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

## FOOD & BEVERAGE 餐飲業

### HKBU Launches Institute of Bioresource and Agriculture and Sustainability Gallery

Through academic research, professional training and public education, the Institute serves as a professional platform to revitalise the agricultural industry, to conserve bioresources and biodiversity, and to encourage the public to adopt sustainable practices in the community.

[More details...](#)

### 浸大生物資源與農業研究所及可持續資源館開幕

「生物資源與農業研究所」是香港首間結合可持續農業和資源保育工作的研究所，旨在提供學術研究平台、專業培訓及公眾教育三個大方向，以振興農業、保護生物資源和生物多樣性，及培育市民的可持續生活態度。[詳情...](#)



### Plastic-free Campaign Begins

The Environmental Campaign Committee, the Environmental Protection Department and the Hong Kong Catering Industry Association will jointly hold a publicity and education campaign entitled “Plastic-Free Takeaway, Use Reusable Tableware” to encourage members of the public to go plastic-and-disposable-free for takeaway order. [More details...](#)

### 外賣走塑運動鼓勵市民自備餐具

環境運動委員會、環境保護署與香港飲食業聯合總會攜手合作，開展「外賣走塑，餐具先行」宣傳及公眾教育運動，鼓勵市民外賣「走塑、走即棄」，減少使用即棄塑膠餐具。

[詳情...](#)

## WINE 葡萄酒業



### New Legislation to Prohibit Sale and Supply of Alcohol to Minors

The new legislation commenced on 30 November prohibits the sale and supply of intoxicating liquor to minors under 18 years old in the course of business via face-to-face distribution and remote distribution, as well as the sale of alcoholic beverages in vending machines. [More details...](#)

### 新控酒法例生效 禁止在業務過程中向未成年人售賣和供應酒類

《2018年應課稅品（修訂）條例》於11月30日開始執行。新法例禁止任何人在業務過程中，不論是透過當面或遙距分發的方式，向18歲以下的未成年人售賣和供應令人醺醉的酒類。法例同時禁止以銷售機售賣酒類飲品。[詳情...](#)

## TRAVEL & TOURISM 旅遊業

### Hong Kong Remains the Most Visited City in the World

For the eighth year in a row, Hong Kong was the most visited city in the world, according to the “Top 100 City Destinations 2018” of Euromonitor International.

[More details...](#)

### 香港榮膺「全球100個城市目的地」排名榜首

全球市場研究公司歐睿國際（Euromonitor International）發佈「全球100個城市目的地」排名，香港連續8年成為全球最受歡迎旅遊城市。[詳情...](#)



## CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議展覽業



### Define What's Next – StartmeupHK Festival (21-25 Jan 2019)

The week-long festival hosted by Invest Hong Kong will celebrate the best of tech innovation. During Tech[Life] style Conference on 22 Jan, join the experts to explore the latest lifestyle innovations that are revolutionising the way we live, work and play. [More details...](#)

### 締造未來的輪廓 — 2019 StartmeupHK創業節 (2019年1月21-25日)

投資推廣署將於明年1月舉行StartmeupHK創業節，為期一週的活動展示香港創業生態系統的最新狀況。於1月22日舉行的Tech[Life]style Conference將探討最新的生活時尚創意正怎樣徹底改變我們生活、工作和娛樂方式。[詳情...](#)

### First in Hong Kong – VeggieWorld: Trade Fair for a Vegan Lifestyle (16-17 Mar 2019)

Join the fair and meet vegan producers, traders and importers to discover creative, extraordinary and high-class innovations from all parts of daily vegan life.

[More details...](#)

### 素食生活展VeggieWorld首度登陸香港 (2019年3月16-17日)

展會為素食食品生產商、貿易商和進口商建立平台，交流並從日常素食生活的各個方面發掘創新的意念。[詳情...](#)

## GENERAL 一般消息

### HK and India Tax Treaty in Force

The Comprehensive Avoidance of Double Taxation Agreement (CDTA) between Hong Kong and India will bring a greater degree of certainty on taxation liabilities for those who engage in cross-border business activities, and help promote bilateral trade and investment activities.

[More details...](#)

### 香港與印度稅務協定生效

香港與印度的全面性避免雙重課稅協定（全面性協定）已經生效。全面性協定可讓從事跨境商業的人士更清楚確定其稅務負擔，有助促進雙邊貿易和投資活動。[詳情...](#)



---

## Hong Kong and Australia Conclude Free Trade Agreement Negotiations

The agreements encompass trade in goods, trade in services, investment and other related areas, creating business opportunities and further enhancing trade and investment flows between Hong Kong and Australia.

[More details...](#)

## 香港與澳洲完成自由貿易協定談判

協定涵蓋貨物和服務貿易、投資及其他相關範疇，為營商人士創造商機，亦有助進一步加強香港和澳洲在貿易和投資的交流。[詳情...](#)

---

## Enhancement Measures Under 80 percent Guarantee Product of SME Financing Guarantee Scheme Take Effect on November 19

Measures include further reducing the existing annual guarantee fee rates; increasing the maximum loan amount and lengthening the maximum loan guarantee period.

[More details...](#)

## 中小企融資擔保計劃八成信貸擔保產品優化措施 11月19日起生效

措施包括降低擔保費；增加最高貸款額及延長貸款擔保期。

[詳情...](#)

---

## Amended Imports and Exports Classification List to Take Effect in 2019

Amendments will bring the classifications more in line with current requirements through the introduction and adoption of more appropriate sub-classifications.

[More details...](#)

## 經修訂的進出口貨物分類表2019年生效

修訂採用了更合適的詳細分類及貨物名稱，使貨物分類更切合最新情況。[詳情...](#)

## UPCOMING HK EVENTS 最新活動

### Hong Kong Brands and Products Expo

15 December 2018 - 7 January 2019

Victoria Park  
維多利亞公園

[More details...](#)

### StartmeupHK Festival

21-25 January 2019

Hong Kong Convention and Exhibition  
Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

### Longines Masters Hong Kong

15-17 February 2019

AsiaWorld Expo  
亞洲國際博覽館

[More details...](#)

### VeggieWorld

16-17 March 2019

PMQ  
元創方

[More details...](#)

### Taste of Hong Kong

21-24 March 2019

Central Harbourfront  
中環海濱活動空間

[More details...](#)

## CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.  
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

### Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

[swong@investhk.gov.hk](mailto:swong@investhk.gov.hk)

### Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa

T: +852 3107 1028

[bleung@investhk.gov.hk](mailto:bleung@investhk.gov.hk)

### Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia

(所有來自大中華地區的業務)

T: +852 3107 1037

[lwang@investhk.gov.hk](mailto:lwang@investhk.gov.hk)

### Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

[rebeccachan@investhk.gov.hk](mailto:rebeccachan@investhk.gov.hk)

### Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

[jhui@investhk.gov.hk](mailto:jhui@investhk.gov.hk)

[www.investhk.gov.hk](http://www.investhk.gov.hk)

Get Our App Now

下載應用程式



InvestHK News & Events

Find Us on Social Media

關注我們

